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Ing. Gore: 

Aké úkony, činnosti boli vykonané v 2. štvrťroku 2015 v schválenom investičnom projekte 

z Nórskeho finančného mechanizmu revitalizácia hradu Parič.  

Ing. Telepovský: 

Čo sa týka projektu revitalizácia Pariča, tak momentálne prebieha archeologický výskum, 

ktorý bol výsledkom verejného obstarávania. Momentálne sú pracovníci pri ruinách hradu 

Parič, kde odkrývajú v podstate pozostatky ruín hradu Parič, ktoré boli zakryté zeminou. 

Pôvodný projekt poznal pôvodný stav tých častí ruín hradu Parič, ktoré boli predmetom 

minulých výskumov ale zostali tam niektoré úseky, ktoré neboli predmetom žiadnych iných 

výskumov. To je predmetom tohto archeologického výskumu. Keď tento archeologický 

výskum bude ukončený nasleduje fáza, ktorej predmetom je spracovanie správy z tohto 

výskumu, ktorá následne by mala byť odsúhlasená krajským pamiatkovým úradom. Ďalej boli 

podniknuté kroky na obstaranie externého manažmentu, ktorý v podstate má na starosti 

riadenie tohto projektu  a s ktorým spolupracujeme ďalej pri kompletizácii podkladov 

k verejnému obstarávaniu na stavebné práce. Tam trošku vznikol problém s tým, že tá firma, 

externá firma, ktorá pripravuje verejné obstarávanie, tak mala nejaké výhrady k projektovej 

dokumentácii, takže bolo potrebné komunikovať priamo s projektantom, aby sa to upravilo do 

takej podoby, aby mohlo byť vyhlásené verejné obstarávanie.  

Ing. Gore: 

Rozumiem tomu tak, že ešte ani nezačal proces verejného obstarávania na zhotoviteľa stavby? 

Ing. Telepovský: 

Je to v takom procese, že sa pripravuje verejné obstarávanie. 
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